
Årsmöte Tävlingssektionen ÖOR

Tid: 18/1-2015 18.00

Plats: Cafeterian ÖOR

Närvarande: Pernilla, Annie, Stella, Carro, Linda N, Ida A, Mimmi, Katrin, Cilla, Liselotte, Louise

M, Ulrika M, Jenny S, Sofia E-S, Emma Lundh, Åsa Lundh, Bitte, Sara E

1. Ordförande förklarar mötet öppnat

2. Mötet godkänner kallelsen till årsmötet

3. Medlemmar i ÖOR har rösträtt

4. Mötet fastställer föredragningslistan

5. Mötet väljer Pernilla Larsson till årsmötets ordförande

6. Mötet väljer Sara Ebbeståhl till årsmötets sekreterare

7. Mötet väljer Sofia Ender-Söderlind till att justera årsmötesprotokollet

8. Pernilla läser verksamhetsberättelsen. Vi lägger till inköp av tidtagning samt alla anmälda lag.

9. Mötet får muntlig genomgång av balans- och resultaträkning som fastställs.

10. Mötet beviljar styrelsen för 2014 ansvarsfrihet.

11. Mötet godkänner styrelsens verksamhetsinriktning, samt budgetförslag inför 2015. 

12. Mötet beslutar att inte ha någon administrationsavgift 2015.

13. Mötet beslutar att styrelsen ska bestå av 7 ledamöter 2015.

14. Mötet väljer Pernilla Larsson till ordförande för 2015.

15. Mötet väljer Cecilia Nordin till ledamot för 2015.

16. Mötet väljer Ida Hallebjer och Ulrika Sedin till valberedning för 2015



17. Övriga frågor:

- Många vill träna och T-seks tider i ridhuset är få. Speciellt veckoträningarna i hoppning

har för närvarande många intressenter. Mötet diskuterar fördelning av tider, de som vill

ha förslag på tränare/grupper måste dock gå via T-sek, gärna med skriftlig ansökan som

kan diskuteras på möte. Div 1 laget i hoppning får 1h varannan vecka av hoppningens

veckoträningstid på onsdagar 21-22. Annie kommer att fortsätta med ponnygruppen

varannan vecka 20-21. Övriga tider finns att tillgå för förslag på fler tränare/grupper.

- T-sek kollar med Camilla om möjlighet finns att 1 h/veckan få en tid i hela ridhuset, där

dressyren och hoppningen får varannan vecka för enskild träning.

- T-sek kollar med huvudstyrelsen angående skottning av uteplan.

- T-sek ska kolla upp om vi kan köpa bättre och fler skyltar inför tävlingarna, samt

avspärrningar.

- Körningen vill köpa in koner och bollar

- Dressyren behöver några fler plankor till staketen.

- Önskemål finns att se över och reparera läktaren. T-sek skickar vidare frågan till

huvudstyrelsen.

- Ett förtydligande vad gäller hundförbudet på läktaren önskas, vad gäller och när?

18. Ordförande förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet:_________________________________________________



Justerare:_____________________________________________________


